
Verwerking Buurtatelier II. 
Deelmobiliteit 

 
1. Er is zeker nood aan meer (beschermde en overdekte) fietsenstallingen. Zeker langs de 

Wegvoeringstraat zelf wordt deze nood ervaren ter hoogte van de scholen.  
2. Ook deelfietsen zouden als mobiliteitsoptie in Wetteren werken. Bewoners geven wel aan dat er 

een aantal randvoorwaarden zijn. De afstanden zijn te klein voor een free-floating, of back-to-many 
systeem en de prijs van deze systemen zijn vaak duur. Het meest enthousiasme blijft bestaan voor 
Blue bikes aan het station, ook al moet men die terugbrengen naar daar en kan men deze niet 
direct op het Scheldepark terugvinden.   

3. Er is een duidelijke vraag naar elektrische laadpalen. Het gebrek aan publieke laadpalen is een 
drempel om vandaag elektrisch te beginnen rijden in Wetteren. Zeker in de parkeerclusters dicht bij 
het centrum zou dit interessant zijn.  

4. Bewoner vraagt zich af of een tijdelijke randparking op de Kop van Tragel niet mogelijk is door de 
leegstaande loodsen neer te gooien en deze enkele jaren in te zetten. Daarna zou een ondergronds 
randparking geïntegreerd op de site inderdaad handig kunnen zijn.  

Conclusie: Algemeen vinden de acties rond deelmobliteit veel weerklank in Wetteren.  

Balkonroute 

 
Conclusie: De deelnemers van het buurtatelier zijn het idee van een balkonroute wel genegen, maar 
kunnen deze zich nog moeilijk voorstellen. Als veilige en zelfstandige verbinding tussen randparking en 
school kan men dit wel voorstellen, maar ziet men het zichzelf weinig gebruiken.  



Fietsherstelplaatsen en -pompen 

 
1. Hier bestaat vandaag echt geen aanbod van! 
2. Koppeling met scholen lijkt logisch. 
3. Voor middelbare scholieren is dit echt prioriteit. Zo’n pomp kan ook wel aan de fietsbrug.  

Conclusie: Veel vraag naar dergelijke faciliteiten, zeker op maat van jongeren.  

Het delen van outdoor infrastructuur 

 
1. Petanque vraagt komt terug.  
2. Bij outdoor infrastructuur wordt extra aandacht gevraagd voor rolstoeltoegankelijkheid van de 

paden. Half verharding is dus gevraagd om zowel toegankelijkheid als waterinfiltratie mogelijk te 
maken. 

3. Bewoners in de buurt geven aan dat er een erg tekort is aan buitenruimte die open, toegankelijk én 
overdekt is. Een kiosk of prieel zou interessant zijn om te koppelen met buitensporten zoals 
calisthenics/gymnastiek of een urban gym.  

4. Meer richting het WZC en ASZ kan een beweegtuin meer revalidatiefuncties aannemen. Bewoners 
van Schelderust en St. Jozef komen vaak met hun families op bezoek, ook voor hen zijn veilige, 
overdekte en makkelijk bezoekbare buitenruimtes gevraagd.  

Conclusie: Er lijkt nood aan een netwerk van verschillende types buitenplekjes om op verschillende 
manieren te kunnen gebruiken.  

Outdoor ontmoetingsplekken voor jongeren 

 
1. Uitwisseling tussen woonzorgcentra en kinderen kan een interessante mix opleveren.  
2. Jongeren vinden moeilijk hun eigen plek in Wetteren. Een jeugdhuis aan de rand tegen de 

Wegvoeringstraat of meer in het groen zou hen een extra plekje geven. 



3. Tegelijk geven ouders aan dat er wel al skateparken en het jeugdhuis SOCK is en dat er vooral nood 
is aan rustigere ontmoetingsplekken.  

Conclusie: Samengenomen met de nood aan outdoor infrastructuur lijkt er nood aan kleine groene 
ontmoetingsplekken voor jongeren doorheen het Scheldepark.  

Plekken voor natuur 

 
1. Bewoners refereren naar de vijf poortelementen die zich in het bos bevinden. Deze kunnen worden 

aangeduid op kaart en verder dienen als ankerplaatsen voor paviljoentjes.  
2. De connectie met Den Blakken wordt benadrukt alsook de focus op inheemse soorten.  
3. Ook rond de kop van Tragel is er nood aan groene ontmoetingsruimte. Vroeger stonden er Japanse 

kerselaars op het einde van de fietsbrug. Een plek dat door de buurt vaak werd gebruikt en waar 
het goed mensen kijken was.  

Conclusie: Net zoals bij ontmoetingsplekken voor jongeren, worden vooral kleine groenplekjes in functie 
van ontmoeting naar boven gebracht. 

Gedeelde buurttuinen 

 
1. Bewoners zien een duidelijk verschil tussen gedeelde publieke tuinen en ‘private’ volkstuintjes. 

Beide zouden interessant kunnen zijn. Men kijkt hiervoor vooral naar de noordkant t.h.v. de AGREF-
site.  

2. Men geeft aan dat er vandaag al wel wat restruimte is rond en achter AGREV. Dit zou men vandaag 
als tijdelijk in gebruik kunnen nemen.  

Conclusie: Het enthousiasme voor tijdelijke ingebruikname toont bij enkele buurtbewoners een 
duidelijke wens. 



Kapel als ontmoetingsruimte 

 
1. De Sint-Jozefkapel is een stukje waardevolle architectuur. Bewoners vragen om deze zo intact 

mogelijk te houden, maar wel gebruiksklaar, zodat ze gebruikt kan worden voor concerten, films, 
lezingen, tentoonstellingen en andere cultuuractiviteiten. Dergelijke multifunctionele cultuurplek is 
een gemis in Wetteren.  

2. Een dergelijke cultuurplek heeft mogelijke synergiën met leerlingen en bewoners van het 
woonzorgcentrum op hoogdagen.  

3. Referenties: Overbeke en turnzaal Scheppersinstituut. 
4. Ondanks het enthousiasme voor een dergelijke professionele cultuurplek, maakt men zich zorgen 

over toenemende mobiliteit. Heeft deze plek dus nog een lokaal of bovenlokaal programma nodig?  
5. Toch is men ervan overtuigd dat dit waardevol stukje historiek een opwaardering verdient en dat 

gemeente en bisdom hier samen moeten in investeren.  
Conclusie: Het enthousiasme om de Sint-Jozefkapel in te zetten als een multifunctionele cultuurplek 
voor Wetteren is enorm hoog.  

Tijdelijke invullingen 

 
 
Conclusie: Weinig opmerkingen, lijkt een logische stap maar geen concrete invullingen opgehaald.  

Atelierruimte en maakplekken 

 
1. Redelijk wat bewoners geven met stickers aan dat ze deze actie urgent en relevant vinden.  
2. Bij het organiseren van kunst- en atelierruimtes is samenwerking met het gemeentebestuur 

belangrijk zodat de huurprijs laag kan worden gehouden.  



3. Ook verenigingsruimte wordt gevraagd aan een schappelijke prijs. Referenties in het 
bedrijvencentrum Waregem of Aalst.  

4. Er is vraag naar flexibele kantoorruimtes en co-working-plekken. Vlot verhuur van kleine ruimtes, 
met de mogelijkheid om grotere vergaderzalen te reserveren. Zo kan men los verhuren met 
abonnementen of enkel aan permanente bewoners.  

Conclusie: Bewoners hebben zeer uiteenlopende ideeën van hoe dit soort werkruimtes kan worden 
ingevuld.  

Het delen van indoor infrastructuur 

 
Conclusie: Dit wordt als een logische kwaliteit gezien, maar verder weinig verfijning over het soort 
infrastructuur dat nodig is. 

 

Andere opmerkingen: 
1. Bewoners vragen om snelheidsbeperking op de Wegvoeringstraat te vervroegen (vanaf de Lege 

Weg).  
2. Enthousiasme over de ecologische corridors, vooral die van Den Blakken tot de Schelde. 

Samenwerking met Regionaal Landschap geeft vertrouwen.  
3. Ook rond Aquafin in het noorden zijn er kansen voor een meer biodiverse aanleg. Men zou net 

zoals in Berlare het gebruik en onderhoud van een deel van dit perceel kunnen overhevelen naar de 
gemeente.  

4. Er is vraag naar een mountainbikeroute of zeker toch een meer sportieve beleving van het 
Scheldepark. Bewoners zien hier zelf een moeilijke evenwichtsoefening met het behouden van rust 
en natuur. Dit zou men kunnen doen door bijvoorbeeld niet elk pas of elke route te formaliseren.  

 
 


